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Hierbij zend ik u het antwoord op de vragen van het kamerlid Depla (PvdA) van uw Kamer inzake de 
publicatie ‘Wat moet en wat kan in het vmbo’ van de Adviesgroep vmbo.  
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1. Klopt het dat er nu geen aanvragen voor nieuwe programma's worden toegewezen?  
 
Op dit moment worden inderdaad geen nieuwe experimentele beroepsgerichte programma’s 
toegestaan.  
De afgelopen jaren is het voor scholen altijd mogelijk geweest om nieuwe experimentele 
beroepsgerichte programma’s aan te vragen. De verzoeken die ik ontving bleken veelal te passen 
binnen het uitgebreide aanbod van bestaande intra- en intersectorale programma’s: het ging om een 
actualisatie van bestaande programma’s en niet om experimenteren met nieuwe varianten. Sinds de 
intra- en intersectorale programma's techniek-breed, technologie in de gemengde leerweg, ict-route, 
intersectoraal en sport, dienstverlening en veiligheid (SDV) officieel zijn vastgesteld (per 1 augustus 
2008) heb ik helemaal geen nieuwe verzoeken meer ontvangen. 
 
2. Zo ja, kunt u aangeven op welke termijn nieuwe aanvragen voor nieuwe programma's wel 
toegewezen kunnen worden?  
 
De Adviesgroep beveelt in haar eindrapport ‘Vensters op de toekomst van het vmbo’ (september 2008) 
een nader onderzoek aan naar de programmering in het vmbo (Tweede Kamer, vergaderjaar 2008-
2009, 30 079, nr. 12 bijlage 2008-2009). Ik heb deze vervolgopdracht aan de Stichting Platforms vmbo 
(SPV) gegeven (Tweede Kamer, vergaderjaar 2007-2008, 30 079, nr. 10). SPV zal haar onderzoek naar 
de vmbo-programmering en een eventuele aanpassing daarvan in december 2009 afronden.  
 
3. Heeft de voorgenomen ronde van herbeoordelingen van de programma's op het vmbo gevolgen voor 
het al dan niet toewijzen van aanvragen van experimentele programma's?  
 
Het onderzoek van de Stichting Platforms vmbo heeft inderdaad gevolgen voor nieuwe aanvragen voor 
experimentele programma’s. De Stichting heeft haar onderzoek niet voor december 2009 afgerond. 
SPV kan in lijn met de Adviesgroep vmbo tot de conclusie komen dat de huidige ruim 130 
beroepsgerichte programmavarianten in het vmbo teruggebracht moeten worden tot enkele 
kernprogramma's. Ik wil de conclusies van de Stichting dan ook allereerst afwachten voordat ik 
eventuele nieuwe experimentele programma’s toesta. Nieuwe experimentele programma's moeten 
passen binnen de opzet en structuur van het vmbo.  
Deze ‘pas op de plaats’ voor nieuwe experimentele programma’s staat overigens los van het 
moderniseren van bestaande programma’s zoals bijvoorbeeld bij Mobiliteit en Transport & logistiek 
gebeurt.    
Mochten zich tot december 2009 essentiële aanpassingen of uitbreidingen van programma’s aandienen 
die niet passen binnen de per 1 augustus 2008 gerealiseerde mogelijkheden, dan zullen deze 
vanzelfsprekend worden beoordeeld en besproken met de Stichting Platforms vmbo.   
  

  


